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BRP.0012.6.5.2024 

 

 

 

Rada Powiatu Łukowskiego 

Komisja Infrastruktury Technicznej 

Komisja Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu  

 

Protokół 5/2024 

Wspólne posiedzenie Komisji Infrastruktury Technicznej i Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu -objazd dróg, 

w dniu 17 października 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: sala narad pok.207 

Obrady rozpoczęto 17 października 2024 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 16:00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków, obrady były prawomocne, lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu. 

Obecni: 

1. Longin Kajka 

2. Jerzy Kędra 

3. Janusz Kozioł 

4. Tomasz Kruk 

5. Jacek Krzyszczak 

6. Sławomir Rzymowski 

7. Przemysław Suchodolski 

8. Andrzej Wisiński 

9. Krzysztof Woliński 
 

Głosowano w sprawie 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 7, NIEOBECNY: 2 

Wyniki imienne 

OBECNY (7) Longin Kajka, Janusz Kozioł, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Andrzej Wisiński, 

Krzysztof Woliński 

NIEOBECNY (2) Jerzy Kędra, Tomasz Kruk 

 

Zaproszeni goście: 

1. Starosta Łukowski – Dariusz Szustek 

2. Członek Zarządu Powiatu – Włodzimierz Wolski 

3. Sekretarz Powiatu – Jerzy Siwiec 

4. Skarbnik Powiatu – Monika Wodyk – Netczuk 

5. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Łukowie – Ryszard Szczygieł 

6. Z-ca Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Łukowie – Andrzej Skwarek 
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1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności i zatwierdzenie porządku obrad. 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej 

Przemysław Suchodolski. Przewodniczący powitał przybyłych radnych i zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej Przemysław Suchodolski: Szanowni Państwo, porządek 

obrad został Państwu przedstawiony. Ta dzisiejsza komisja jest niejako rozwinięciem punktu, który był na ostatnim 

posiedzeniu komisji, kiedy to zapoznawaliśmy się ze stanem realizacji inwestycji drogowych. Dzisiaj, jako rozwinięcie, 

dokonamy objazdu tych większych inwestycji, bo wszystkich nie będziemy w stanie. Objedziemy te dofinansowane z 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Na pewno pojedziemy na tą inwestycję, która jest realizowana z Polskiego Ładu 

z edycji Pegeerowskiej, a więc tam Krzówka- Charlejów, granica powiatu. No i po drodze jeszcze przemierzając powiat 

zobaczymy też te mniejsze inwestycje, niektóre realizowane z dofinansowaniem z Polskiego Ładu. Czyli zaczęlibyśmy od 

Starej Róży, tam jest ta inwestycja z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Później przemieścilibyśmy się  przez Stoczek 

Łukowski, przez Turzec, Wnętrzne, przez Krzywdę w stronę Charlejowa. Później z Charlejowa udalibyśmy się tam, gdzie 

jest ta największa inwestycja, czyli Lipiny – Okrzeja i tam też zakończymy nasz wyjazd. 

 

Starosta Łukowski Dariusz Szustek: Panie Przewodniczący ja mam propozycję dołożenie dwóch krótkich, 

szybkich punktów, ponieważ na ukończeniu są dwa boiska, tam też inwestujemy kilka milionów złotych, przy Zespole 

Szkół Nr 3 i przy Zespole Szkół Nr 2. Tam nie trzeba zakłócać niczego, możemy na chwilę wysiąść i zobaczyć 

zaawansowanie inwestycji. Przez płot się robi boisko przy Zespole Placówek. Myślę, że tutaj tak zacne, połączone komisje 

będą miały większy ogląd inwestycji w powiecie. Jak będziemy jechać do Krzówki to po drodze mamy też Adamów, to 

można też zobaczyć co tam się zmieniło. To nam czasu dużo nie pochłonie, a jednak obraz będzie pełniejszy. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej Przemysław Suchodolski: Jak najbardziej jesteśmy za. Czy 

są jeszcze inne propozycje do porządku obrad? 

 

Radny Longin Kajka: Ja ma takie pytanie panie Starosto, czy może jest przygotowywana taka strategia remontu 

dróg powiatowych na przyszły rok? 

 

Starosta Łukowski Dariusz Szustek: Będziemy sią tym zajmować już teraz na tym zarządzie, ponieważ Zarząd 

zdecydował, że pan Sławomir Rzymowski Członek Zarządu wspólnie z panem Dyrektorem przedstawią Zarządowi, potem 

przedstawimy tutaj na najbliższym posiedzeniu jaki plan inwestycyjny dotyczący dróg na przyszły rok mamy, on już jest 

w przygotowaniu. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej Przemysław Suchodolski przedstawił porządek 

posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności i zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Objazd dróg powiatowych.  

3. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

Komisja udała się na objazd dróg. 
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2. Objazd dróg powiatowych. 

3. Zakończenie posiedzenia. 

 
Przewodniczący Komisji 

Infrastruktury Technicznej 

 

Przemysław Suchodolski 

 

 

 

Przygotowała: Izabela Lewandowska 


